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Адрес Glashütte Valentin Eisch GmbH 
Am Steg 7 
94258 Frauenau

Телефон 0049 9926 1890

Факс 0049 9926 189250

Интернет www.eisch.de

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Eberhard Eisch 

Geschäftsführer 
Phone: 0049 9926 189200  
Fax: 0049 9926 189250 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Gourmet glasses Drinking glasses Decanters and accessories Identity Presents and decoration Basic

SensisPlus glasses combine experience and wealth of ideas at Eisch to a characteristic interpretation of highest wine enjoyment. SensisPlus glasses
bring out the best in your wine while the original character and structure of the wine are preserved. Experience SensisPlus and discover the wine`s
true flavour. plus Eisch manufactures SensisPlus glasses not only for wine but also for spirits, fruit juices, sparkling water and other beverages.

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
For the Eisch family, life and glass are inseparably linked to nature. Erwin Eisch´s glass art is poetic, pictorial, plastic, and bizarre. He gave wings to
the fantasy of glass artists and painters, and made the "Poetry in Glass" series a world-wide success: Artistic metamorphoses that gained worldwide
fame.

Company Profile of Glashütte Valentin Eisch GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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